
Požehnanie detí pred začiatkom školského roku 

Na začiatok sa sestra farárka prihovorila deťom, aj ostatným veriacim vetou – „ aby vaše, aj 
naše cesty Pán Boh požehnával!“ 
Úvodnú pieseň č.605 – Vojdite, plesajme,... aj celé služby Božie na gitare doprevádzal Pavol Fanči 
z cirkevného zboru Háj a na klavíri Alžbetka Marečková. 

Úvodné slová sestry farárky zneli – milé deti, rodičia, učitelia, bratia a sestry. 
Po prázdninovom oddychu plní síl, môžeme spoločne začať nové školské dni spolu s Pánom Bohom. 
Potom sa sestra farárka spýtala detí, či si spomínajú na príbeh o troch orieškoch pre Popolušku? 
Prirovnala to k myšlienke, že v živote každý z nás musí prelúsknuť nejeden oriešok. Veľkým orieškom 
je pre niektorých zvyknúť si na školské povinnosti, zvládnuť hlavne matematiku, tí starší dobre 
zmaturovať, či urobiť štátnice a nájsť si prácu. A tak aj v rodinách musia rodičia zvládať rozlúsknuť 
nejeden oriešok. To je pohľad na nás ľudí a na náš svet. 

Ale je tu aj pohľad zhora - z neba. Je to Boží pohľad na nás ľudí. Pán Boh musí zvládnuť 
rozlúsknuť jeden obrovský orech a to je náš hriech. A keď s tým nič neurobíme, nedostaneme sa 
do neba. Čo urobiť ? Musíme hlavne prosiť o odpustenie a Boh nám odpustí. Boh nám to dokázal 
v tom, že nám dal svojho syna Ježiša Krista, cez ktorého nám bude odpustené.  

 

 
 

Čo však tomu musí predchádzať ? Najskôr musíme k Nemu prísť a potom prosiť o odpustenie. 
Píše sa o tom aj v Biblii. Sú tam rôzne biblické príbehy, rady, ako máme žiť svoj život. 
Evanjelik má považovať Božie Slovo za základ života. 
Sestra farárka nám pripomenula cez Evanjelium podľa Matúša – 19 kap.(13 - 15)verš, ako k Ježišovi 
privádzali dietky a On kládol ruky na ne a keď ich učeníci odháňali, zastal sa ich a riekol : „Nechajte 
dietky a nebráňte im prichádzať ku mne.“ 

Tým nám sestra farárka chcela pripomenúť, aby sme deti privádzali do chrámu Božieho, 
pretože deti sú ochotné dať sa viesť. Ježiš Kristus nesmierne miloval deti a rodičia tiež milujú svoje 
deti. Preto sa máme vo viere nechať Bohom viesť. Prirovnala to k tomu, že máme predsa tri domy. 
Jeden je našim domovom, v ktorom vyrastáme a učia a vedú nás k viere naši rodičia, druhým 
domovom je chrám Boží, kde dieťa získava vnútorný pokoj a lásku. Tretím domovom je škola, kde 
získavame vedomosti. 
Nie je to však vždy tak. 



Naše deti by mali prichádzať do domu Božieho a my, rodičia, by sme ich mali inšpirovať, aby naše deti 
mohli duchovne rásť. 
Pretože v chráme Božom deti získajú cit a láskavé a dobré srdce a tak v nich vytvárame priestor 
pre duchovný rast. A vtedy, keď bude dieťa pred ťažkou skúškou príde pred Ježiša Krista a bude sa 
modliť.                                                                           
Na službách Božích bolo požehnanie detí a učiteľov. 
Na záver mládežnícka pieseň : Pieseň chvály... 
Na záver slávnostných Služieb Božích sestra farárka povzbudila všetky deti a prítomných veriacich 
vetou – „Nie ste sami, Pán je s Vami.“     
                                                                                                       Viera Horáková 
                                                                                                       Presbyterka CZ Púchov 
 

 


